
L’ajuntament de Ribes de Freser vol posar fi a les defecacions d’animals a la via pública, tal i com li 
han demanat els veïns en reiterades ocasions. Ahir va aprovar la modificació de l’ordenança de 
tinença d’animals, que contempla crear un cens de gossos, als quals se’ls prendrà una mostra 
d’ADN i d’aquesta manera, es podran identificar les seves defecacions i sancionar als propietaris. 
Es parla de multes de 100 euros i en cas de reiteració, la quantitat pujaria fins als 300. Aquest 
procés porta cert temps però la voluntat del consistori és resoldre la problemàtica, no al 100% però 
si amb un percentatge bastant elevat. Ara mateix, en algunes zones del municipi les defecacions són 
un problema de salut pública, principalment als passejos com l’Àngel Guimerà.  L’ajuntament vol 
un Ribes net. L'ordenança també contempla que estarà totalment prohibit deixar menjar, com pasta i 
arròs, en espais públics per alimentar els gats com ja ha passat per exemple al castell de Sant Pere. 
En cas contrari, es contempla una sanció de 50 euros. La modificació de la tinença d'animals va ser 
aprovada per 6 dels vuit regidors presents al plenari. Els dos companys de Maria Perramon, Jordi 
Maymó i David Vigo, es van abstenir al no tenir clar la delimitació de l’ordenança pel que fa a les 
defecacions, que extèn  la possibilitat de sanció a tot el terme municipal.

D’altra banda, el vist-i-plau a l’ordenança de participació i informació ciutadana va servir al grup 
municipal d’Esquerra per demanar a l’equip de govern més participació en les decisions del poble i 
no tanta informació de fets consumats. L’alcalde va afirmar està cansat de l’actitud dels republicans 
i va definir el posicionament d’Esquerra com “pixar fora de test”, en relació als retrets de Maria 
Perramon de no convidar-los a dos actes recents. Marc Prat es va defensar dient que eren activitats 
que no estaven organitzades per l’ajuntament. Finalment, l’ordenança es va aprovar per unanimitat. 
A la part final del ple, l’alcalde va demanar disculpes per si havia ofès algú amb els seus 
comentaris, que van ser acceptades, però el seu posicionament és clar. L’equip de govern sempre 
col·laborarà amb l’oposició pel bé del poble, sobretot en els temes importants.

La voluntat d’Esquerra és sumar per millorar Ribes i no fer una oposició dura. En el ple d’ahir, es 
va visualitzar una vegada més. Van donar suport a la majoria de punts i es van abstenir en tres més, 
sense contar l’anècdota de la votació de l’ordenança d’animals. 
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